
BO.0002.12.2022 

 

Protokół nr LVI/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 30 listopada 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 12:00, a zakończono o godz. 13:34 tego samego dnia. 

 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, 

po czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 13, co stanowi 

kworum do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LVI sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 



2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata  

2022 – 2031, 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego, 

4) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w Pieczyskach przy ul. Szkolnej, 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wieruszów, położonej w obrębie geodezyjnym miasto 

Wieruszów, oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 247, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Wieruszów, 

8) w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej „Miejski Ośrodek Profilaktyki, Terapii Uzależnień  

i Współuzależnienia w Wieruszowie”, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie pomnika przyrody. 

4. Informacja w sprawie pomiotów, w których wykonywana będzie kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna w 2023 roku. 

5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

8. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o: 

- wprowadzenie do punktu 3 porządku obrad, dodatkowej uchwały w ppkt 10, w sprawie 

przyjęcia „Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi  

i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2002 roku  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2023 rok” Wprowadzenie dodatkowej 

uchwały spowodowane jest uwagami nadesłanymi przez organ nadzoru do poprzednio 

podjętej uchwały. 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 



 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zaproponowanych zmian do porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

3. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu radna Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022-

2031, 

Prowadzący obrady poinformował, że projekt został omówiony na Komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają uwagi bądź pytania. Wobec braku pytań i uwag ze strony radnych, 

ponownie poprosił Marlenę Ciężką o przedstawienie opinii Komisji Gospodarczej  

i Budżetu. Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła dokonaną 

weryfikację przedsięwzięć, planowanych do uzyskania dochodów bieżących i majątkowych 

oraz kwoty spłat zaciągniętych kredytów i pożyczek, emisji obligacji oraz kwot związanych  

z obsługą długu. Wskaźnik obsługi długu na koniec roku wyniesie 4,77 % i nie przekroczy 



określonych ustawowo limitów wynikających z ustawy o finansach publicznych (12,71 %). 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022-2031, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,  

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na komisji, po czym zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. 

Radna Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła zaproponowaną przez 

Burmistrza cenę skupu żyta, która obniżona do kwoty 57,50 zł za 1 dt (decytone), w ocenie 

Komisji jest adekwatna do możliwości zapłaty podatku przez rolników. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

 

 



 

4) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 

Przewodniczący poinformował, że projekt był omawiany na Komisji po czym oddał głos 

Skarbnik Gminy Wieruszów Anecie Wolnej, która przygotowała prezentację multimedialną 

dotyczącą omawianego tematu. (prezentacja stanowi załącznik do protokołu) 

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionej prezentacji, radna Marlena Ciężka 

odczytała opinię Komisji Gospodarczej i Budżetu do projektu uchwały. Radni – członkowie 

Komisji nie mieli uwag do zaproponowanego w uchwale podniesienia stawek podatkowych  

o 15%. Zdaniem Komisji pozwoli to na uzyskanie dochodów umożliwiających pokrycie 

kosztów realizacji zadań gminy oraz umożliwi zapewnienie mieszkańcom odpowiedniej 

jakości życia publicznego. Ponadto podniesienie stawek podatku spowoduje złagodzenie 

wpływu niekorzystnych zmian dotyczących m.in. wzrostu płacy minimalnej, wzrostu cen 

węgla, cen energii oraz przyczyni się do poprawy sytuacji ekonomicznej gminy. (opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia stawek podatku od nieruchomości,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w Pieczyskach przy ul. Szkolnej, 

Przewodniczący Rady zapytał radnych, czy zgłaszają pytania do projektu uchwały. Wobec ich 

braku poprosił przewodniczącą Komisji Gospodarczej i Budżetu o zapoznanie radnych  

z opinią Komisji. Radna Marlena Ciężka poinformowała, że Komisja pozytywnie oceniła 

projekt przedmiotowej uchwały. Podjęcie uchwały umożliwi wyznaczenie obszarów pod 

zabudowę w zgodzie z polityką przestrzenną gminy, zasadami ochrony środowiska  

i kształtowanie krajobrazu. Realizacja ustaleń planu korzystnie wpłynie na bilans finansowy 

Gminy Wieruszów dzięki podatkom od nieruchomości. (opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 



 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w 

Pieczyskach przy ul. Szkolnej, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

 

6) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Wieruszów, położonej w obrębie geodezyjnym miasto Wieruszów, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 247, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radna Marlena Ciężka odczytała pozytywną opinię Komisji Gospodarczej i do 

omawianego projektu. Wydzierżawienie wskazanego terenu na okres 10 lat zdaniem Komisji 

umożliwi dalsze prowadzenie działalności gospodarczej w parku w Rynku oraz poszerzy 

ofertę kulturalną cieszącą się dużym zainteresowaniem mieszkańców. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Wieruszów, położonej w obrębie geodezyjnym miasto Wieruszów, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 247,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 



7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy 

Wieruszów, 

Radni po otrzymaniu projektu i zapoznaniu się z jego treścią, nie wnieśli uwag i pytań wobec 

czego, Przewodniczący Rady kolejny raz poprosił radną Marlenę Ciężką o przedstawienie 

opinii Komisji Gospodarczej i Budżetu. Radna poinformowała, że Komisja przychyliła się do 

propozycji odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Wskazany w uchwale teren dzierżawy stanowi obszar zieleni miejskiej, na którym odbywają 

się liczne wydarzenia kulturalne co w ocenie Komisji pozwoli na zaspokajanie potrzeb 

mieszkańców a wpływy z dzierżawy przyczynią do realizacji dochodów budżetu gminy. 

(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wieruszów, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

8) w sprawie powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej "Miejski Ośrodek Profilaktyki, Terapii Uzależnień  

i Współuzależnienia w Wieruszowie”, 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z ustawą o działalności leczniczej, w skład 

Rady Społecznej wchodzą: 

- jako Przewodniczący Rady Burmistrz, lub osoba przez niego wyznaczona; osobą 

wyznaczoną przez burmistrza została Pani Alicja Ruta, sekretarz gminy Wieruszów; 

- przedstawiciel Wojewody Łódzkiego – Pan Paweł Pakuła, 

- radny Jarosław Dębski; 

- radny Marek Gotfryd; 

- radny Marcin Piluch. 



Przewodniczący podniósł, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska i zapytał czy radni mają pytania bądź inne 

propozycje do omawianego projektu. Radni nie złożyli uwag do projektu uchwały, którego 

podjęcie wynika z konieczności powołania nowego składu Rady Społecznej w związku  

z upływem jej kadencji. Radny Mirosław Jakubczak odczytał pozytywną opinię Komisji, 

która zaproponowała w skład rady Społecznej oprócz przedstawiciela wyznaczonego przez 

Burmistrza Wieruszowa – Pani Alicji Ruty oraz przedstawiciela Wojewody – Pana Pawła 

Pakuły, powołać radnych Rady Miejskiej w Wieruszowie, Panów: Jarosława Dębskiego, 

Marka Gotfryda i Marcina Pilucha. Powołanie nowego składu pozwoli na dalszą realizację 

ustawowych zadań. 

Po odczytaniu opinii przez radnego Jakubczaka, Przewodniczący zebrania zwrócił się do 

wybranych radnych, czy wyrażają zgodę na bycie członkami Rady Społecznej. 

Radni potwierdzili swoje członkostwo. 

Radni nie zgłosili innych propozycji w związku z czym Przewodniczący Rady odczytał 

projekt uchwały i poddał go pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Zdrowotnej "Miejski Ośrodek Profilaktyki, Terapii Uzależnień i Współuzależnienia w 

Wieruszowie, 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Gotfryd 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie pomnika przyrody, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że podobnie, jak inne projekty uchwał, został on omówiony na 

posiedzeniu Komisji i zapytał czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego radny Mirosław Jakubczak przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Ochrony Środowiska. Podjęcie uchwały dotyczącego pomnika 

przyrody, na który składają się 92 dęby czerwone, które tworzą zadrzewienie drogi 

wojewódzkiej nr 450 na trasie Wieruszów – Opatów, umożliwi aktualizację zapisów uchwały 

poprzez określenie stanu ilościowego drzew oraz uaktualni status drogi, zmienionej uchwałą 

Sejmiku Województwa Łódzkiego z drogi wojewódzkiej na powiatową. (opinia stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu) 



Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomnika przyrody.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Piotr Niełacny , Kacper 

Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Mojsa 

10) w sprawie przyjęcia "Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami 

pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2002 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2023 rok" 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Alicję Ruta, sekretarza gminy, o krótkie zreferowanie 

podejmowanej uchwały. 

Alicja Ruta wyjaśniła, że uchwała została podjęta na sesji w dniu 28 października 2022 r., 

jednak Nadzór Wojewody wszczął postępowanie w celu kontroli legalności uchwały, mając 

zastrzeżenia co do niektórych jej zapisów. Zastrzeżenia dotyczyły w szczególności powielania 

zapisów ustawowych oraz kwestii uregulowanych w rozdziale 11 tego Programu tj. trybu 

powoływanie komisji konkursowej oraz ustalenia jej składu a także nieprawidłowo 

zastosowanie technik prawodawczych.  

Pani sekretarz zasugerowała radnym uchylenie poprzedniej uchwały i podjęcie nowej,  

w której zostaną naniesione poprawki merytoryczne oraz uregulowane jednostki 

systematyzacyjne zgodnie z rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów dotyczące technik 

legislacyjnych. 

Salę obrad opuścił radny Piotr Niełacny. 

Na stan 13 radnych, obecnych na sali 12. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag w związku z czym Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia "Programu współpracy Gminy Wieruszów z organizacjami pozarządowymi i 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2002 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na 2023 rok".  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Iwona Ciężka-Głowacz, Jarosław 

Dębski, Marek Gotfryd, Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin 

Piluch, Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny  

 

4. Informacja w sprawie podmiotów, w których wykonywana będzie kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali. W związku z brakiem 

pytań przeszedł do kolejnego punktu w porządku obrad. 

5. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych radnych, pracowników urzędu oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni informację otrzymali i zapytał czy mają w 

związku z tym jakieś pytania. Wobec braku pytań ze strony radnych przeszedł do kolejnego 

punktu w porządku obrad. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do 

Burmistrza za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

Radny Władysław Kokot interpelował w sprawie naprawy nawierzchni drogi gminnej  

w Mirkowie. 

7. Przyjęcie protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali protokół z LV  sesji Rady Miejskiej pocztą 

elektroniczną i zapytał czy mają jakieś zastrzeżenia co do tego protokołu. 

Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu  

z LV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie. 

Salę obrad opuściła radna Iwona Ciężka – Głowacz. 

Na stan 12 radnych, obecnych na sali 11. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z LV sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot , Kacper Owczarski, Marcin Piluch, Adam Śpigiel , 

Czesław Wróblewski  

BRAK GŁOSU (1) 

Iwona Ciężka-Głowacz 

NIEOBECNI (2) 

Mirosław Mojsa, Piotr Niełacny  

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady poprosił do mównicy będącego na sali obrad, Pana Andrzeja Małysa, 

prezesa Przedsiębiorstwa Komunalnego S.A. w Wieruszowie, celem udzielenia odpowiedzi 

na pytania radnych. 

Prezes Andrzej Małys zabrał głos w temacie odśnieżania w Gminie Wieruszów. 

Poinformował, że koszty prowadzenia „Akcji  zima” są coraz większe. Startując do przetargu 

w 2020 roku przyjmowane były określone stawki; dla porównania diametralnie wrosła cena 

paliwa za litr ( w 2020 r. cena wahała się na poziomie 3,08 za litr oleju napędowego, 

natomiast teraz ceny oscylują w granicach 7 zł), a także cena soli ( w 2020 roku kształtowała 

się na poziomie 200 zł, teraz za tonę trzeba zapłacić pond 900 zł). Prezes wyjaśnił, że na 

obecną chwilę Przedsiębiorstwo Komunalne SA jest w posiadaniu odpowiednich ilości w soli 

i  piasku. Obecnie nie było konieczności uruchomienia rezerw, nie było żadnych wyjazdów. 

Drugim tematem, który omówił prezes jest temat hydrantów. Większość urządzeń przeszła 

już przegląd, z czego 20 sztuk wymaga wymiany. Jak zapewnił prezes, hydranty będą 

sukcesywnie wymieniane na nowe. 

Andrzej Małys poinformował radnych, że zakończyła się budowa budynków komunalnych 

przy ul. Kępińskiej w Wieruszowie. Budynki przygotowane są do odbiorów, zostały 

wykonane przyłącza gazowe oraz zostały zamontowane liczniki energetyczne. W budynkach 

znajduje się 12 mieszkań, z których każde posiada osobne wejście. W mieszkaniach zostały 

zamontowane kotły gazowe. Nadzór nad użytkowaniem omawianych lokali mieszkalnych 

sprawować będzie Przedsiębiorstwo Komunalne S.A. w Wieruszowie. 

Radny Jarosław Dębski zapytał, czy przy omawianych budynkach powstał również parking 

dla mieszkańców omawianych budynków, tak aby nie blokować ul. Kępińskiej. 

W odpowiedzi Prezes wyjaśnił, że udało się zrealizować całość projektu wraz z 

wybudowaniem parkingu.  

Głos zabrał radny Marcin Piluch, który zapytał o możliwość zwiększenie ciśnienia wód 

wykorzystywanych w celach PPOŻ na ulicy Witosa. 

Prezes Małys wyjaśnił, że uzyskanie odpowiedniego ciśnienia w hydrantach do celów 

przeciwpożarowych jest trudne, ponieważ sieci wodociągowe nie są sieciami 

przeciwpożarowymi. Przedsiębiorstwo Komunalne ma w planie wykonać przyłącze pomiędzy 

ul. Witosa a ul. Bolesławiecką co w rezultacie powinno zwiększyć ciśnienie i ilość podawanej 

wody. 



Obecny na sali obrad sołtys sołectwa Lubczyna Pan Bogdan Moska poprosił 

Przewodniczącego Rady o możliwość zabrania głosu. 

Sołtys zwrócił się do Prezesa o pilną potrzebę podniesienia studzienek kanalizacyjnych w 

miejscowości Lubczyna. W miejscu omawianych studzienek gromadzi się woda. 

Andrzej Małys wyjaśnił, że w przepompowni w Lubczynie zostały wymienione wszystkie 

urządzenia, dzięki czemu wydajność pomp znacznie się poprawiła i problem gromadzenia się 

wody powinien ustać.  

Radny Marek Gotfryd zapytał, czy Gmina Wieruszów przystąpiła już do sprzedaży węgla w 

preferencyjnych cenach. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Marta Siubijak, zastępca burmistrza, która poinformowała, że 

wnioski o zakup węgla będą przyjmowane od 10 listopada br. Terminy dostaw węgla 

wyznacza Spółka Skarbu Państwa „Węglokoks”. Ostatnia transza z 250 ton węgla będzie 

przywieziona 12 grudnia. Zapotrzebowanie na węgiel opiewa na 600 ton, który powinien 

zostać wydany do dnia 31 grudnia. Do 31 grudnia powinny zostać zweryfikowane wnioski 

mieszkańców, gdyż węgiel może być sprzedany tylko określonym w ustawie osobom; czyli 

tym osobom, którym przysługuje dodatek węglowy. 

9. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

10. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:34 

posiedzenie LVI sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                  Adam Śpigiel 

 


